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Pozvánka na zasadnutie Prezídia SZFB 
 

 

V zmysle stanov SZFB Vás pozývam na zasadnutie P-SZFB, ktoré sa uskutoční 

v  pondelok dňa 23. januára 2023 o 10:30 h 

v Bratislave, sekretariát SZFB, Junácka 6. 

 

 

 
 
 
S pozdravom     
 
                                                                          
                                              
 
 
 

    Mgr. Martin Kopejtko 
     prezident Slovenského zväzu florbalu 

 
 
V Bratislave, dňa 15. januára 2023 

 



 

1  Program zasadnutia Prezídia SZFB Edícia 2023 

 

 
PROGRAM ZASADNUTIA 

 

ZÁKLADNÉ ÚDAJE 

 

Číslo:    02 

Orgán:   Prezídium SZFB 

Dátum zasadnutia: 23. január 2023 (pondelok) 

Čas zasadnutia: 10:30 h 

Miesto zasadnutia: Bratislava, sekretariát SZFB, Junácka 6 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 

3. Správa o plnení uznesení 

4. Správa o činnosti SZFB s. r. o. a obchodné plány pre ďalšie roky 

5. Rozpočet SZFB 

6. Prijatie nového riadneho člena SZFB 

7. Medaily a ocenenia 

8. Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 

9. Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 

10. Komisia rozhodcov a observerov 

11. Verejné obstarávanie 

12. Rôzne 
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Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB 

 
Názov športovej organizácie Slovenský zväz florbalu 
Názov zasadajúceho orgánu Prezídium Slovenského zväzu florbalu 
Miesto konania zasadnutia Bratislava, sekretariát 
Deň konania zasadnutia 23.01.2023 
Čas začiatku zasadnutia 10:30 h 
Čas ukončenia zasadnutia 17:30 h 
Predsedajúci Martin Kopejtko, prezident SZFB 
Zapisovateľ Oto Divinský 

 
Členovia orgánu prítomní na zasadnutí 
M. Kopejtko, J. Klobučník, P. Bulko, J. Hvozdík, R. Cibik, J. Matejka, M. Kunštek 
Členovia orgánu neprítomní na zasadnutí 
 
Hostia prítomní na zasadnutí 
O. Divinský, H. Kunšteková, Ľ. Sarnovský 

 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť 4 
Uznášaniaschopnosť áno 
Počet hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia 4 
Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na 
prípravu zasadnutia dodržaná 

bola 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Číslo zápisnice P-SZFB/Z-02-2023 
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Schválený program zasadnutia 
 

Program:  
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Správa o činnosti SZFB s. r. o. a obchodné plány pre ďalšie roky 
5. Komisia rozhodcov a observerov 
6. Prijatie nového riadneho člena SZFB 
7. Medaily a ocenenia 
8. Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
9. Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 
10. Rozpočet SZFB 
11. Verejné obstarávanie 
12. Rôzne 

 
 

Podklady k jednotlivým bodom rokovania: 

• boli zaslané elektronicky k bodom 2. - 3., 6. - 9., 11 

• boli predložené na zasadnutí k bodom 4. - 5., 10. 

• sú archivované na sekretariáte SZFB 
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Bod č. 1 Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
 
Na úvod zasadnutia privítal všetkých členov prezídia a hostí prezident zväz Martin Kopejtko. 
Zaželal prítomným v novom roku veľa zdravia a pracovných úspechov.   
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko: Navrhol za zapisovateľa O. Divinského a overovateľa P. Bulka. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/002-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 2 Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
 

Navrhovaný program zasadnutia 
 

1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Správa o činnosti SZFB s. r. o. a obchodné plány pre ďalšie roky 
5. Rozpočet SZFB 
6. Prijatie nového riadneho člena SZFB 
7. Medaily a ocenenia 
8. Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
9. Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 
10. Komisia rozhodcov a observerov 
11. Verejné obstarávanie 
12. Rôzne 

 
Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 

 
Prezident M. Kopejtko predložil program zasadnutia, ktorý bol členom prezídia zaslaný. 
Navrhol zmenu programu, a to, navzájom vymeniť body č. 5 Rozpočet SZFB a č. 10 Komisia 
rozhodcov a observerov. 

 
Zoznam podkladov k bodu 

 
• Program zasadnutia P-SZFB 

 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/003-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Správa o činnosti SZFB s. r. o. a obchodné plány pre ďalšie roky 
5. Komisia rozhodcov a observerov 
6. Prijatie nového riadneho člena SZFB 
7. Medaily a ocenenia 
8. Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
9. Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 
10. Rozpočet SZFB 
11. Verejné obstarávanie 
12. Rôzne 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
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• NEHLASOVAL: 0  
 

Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 3 Správa o plnení uznesení 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
Bod uviedol O. Divinský, ktorý skonštatoval, že v sledovaní je 7 uznesení, z toho 4 mali termín 
splnenia pred dátumom konania zasadnutia prezídia. K jednotlivým úlohám sa vyjadrili 
zodpovedné osoby za plnenie týchto úloh. 
R. Cibik pripravil materiálno-technické zabezpečenie eventov a pošle ho mailom. Takisto 
vypracoval spoločne s ostatnými zodpovednými osobami kritéria pre podporu podujatí. 
Materiál je vo finálnej fáze, však potrebuje ho ešte dopracovať a preto navrhol nový termín 
splnenia 28.2.2023. 
J. Hvozdík informoval o zmluve so spoločnosťou Stengl. Zmluvu podpíše SZFB s.r.o. Jej 
znenie bolo preložené na predchádzajúcom zasadnutí prezídia a nemení sa. Vyjadril s atiež 
k ďalšej úlohe, ktorá bola splnená, a to, pripraviť výzvy k elektronickému verejnému 
obstarávaniu. Tie boli súčasťou hlasovania per rollam prezídia. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Správa o plnení uznesení 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/004-2022 

 
Prezídium SZFB 

a) berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení 

b) schvaľuje 
vypustiť zo sledovania ako splnené uznesenia: P-SZFB/08/055-2022, P-SZFB/16/110-
2022, P-SZFB/16/121-2022 

c) schvaľuje 
nové termíny plnenia uznesení: P-SZFB/14/094-2022 na 28.2.2023. 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 4 Správa o činnosti SZFB s.r.o. a obchodné plány pre ďalšie roky 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
J. Hvozdík informoval, že nový partner je náhradou za betRing, financie sú zazmluvnené 
s klubmi a nielen Fortuna tvorí rozpočet s.r.o., ale aj iné spoločnosti. Spolupráca s novým 
partnerom nie je uzatvorená na ďalšiu sezónu. Ďalšie sezóny sú otázkou rokovaní, ktoré 
prebiehajú. Ak príde k dohode s partnerom, tá sa predstaví klubom, ale bude ponúknutá lige 
ako celku, tzn. všetci účastníci ligy musia s ňou súhlasiť. Následne prebehnú stretnutia 
s klubmi a potom sa bude vyjednávať s partnerom, návrh z jednej strany a druhej strany 
a potom sa to predloží vo finále klubom – lige. 
R. Cibik sa pýtal, či na dresoch nebude musieť byť logo Fortuna? 
J. Hvozdík mu odpovedal, že nebude na rukávoch. 
Ľ. Sarnovský informoval, že tým, že betRing ukončil spoluprácu,  vypadol nám 50% príjmu 
a Fortuna vypĺňa stratu. Zo zmluvy s  Fortunou nevznikajú klubom žiadne povinnosti. SZFB 
s.r.o. si vyhradzuje právo mať priestor na dresoch (ľavý rukáv), to bol zámer minimálne 
zasiahnuť do dresov družstiev ligy. Môže tam byť aj ligové logo, nie len logo partnera, sľúbili 
sme že dáme prísľub v tejto sezóne. 
J. Klobučník prezentoval nespokojnosť niektorých klubov, že kluby si dali vyrobiť nové dresy, 
čo ich stálo 1000 – 1500 €, čo nestojí za tú podporu od s.r.o.. 
R. Cibik sa vyjadril, že pre ich klub nie je efektívne mať na rukáve partnera, za tú podporu od 
s.r.o. A myslí si, že keďže sa nemusí dať logo na dres, tak by sa mala zmeniť aj zmluva. 
J. Hvozdík hovoril, že v zmluvách je napísane, že ide o potlač loga na rukáv, napriek tomu to 
kluby podpísali s tým, že sú ochotné do toho ísť, to logo je tam napísane v zmluve preto, aby 
sme mohli komunikovať s partnerom. 
J. Klobučník prezentoval názory niektorých klubov, že sa išlo do toho za nejakých podmienok 
a niektorí zniesli, že to nie je výhodné pre tie kluby.  Po zápasoch sa rozpráva so zástupcami 
klubov a nie sú spokojní, zistili, že to nie je až také dobré pre kluby takáto spolupráca. 
J. Hvozdík upozornil, že minulý rok sa komunikovalo s každým klubom osobitne, kde bola 
spomenutá  aj reklama na rukáve na dresoch. V ďalšej ponuke s partnerom bude tiež reklama 
na rukáve, jedná sa o potlač, nie sublimáciu. Nikto nebude požadovať výmenu dresov, bude 
iba potlač.  
Ľ. Sarnovský hovorí, že nikto netlačil na kluby, aby mali sublimáciu dresov, ale ide o potlač 
loga za cca 200 eur. 
R. Cibik sa pýtal, či bude pokračovať spolupráca s EXE Sport, nakoľko je dosť iných firiem, 
ktoré by mali záujem vstúpiť do partnerstva. 
J. Hvozdík upozornil, že ľavý rukáv je rezervovaný na dve veci – buď komerčne, tzn. pre 
partnera, alebo nekomerčne – názov ligy. 
J. Klobučník vyslovil názor, že ligové logo klubom nič neprinesie a zaberie miesto na drese. 
J. Hvozdík informoval, že nový návrh zmluvy bude v marci, podľa toho, čo sa dohodne 
s klubmi, tak o tom bude prebiehať diskusia s partnerom. Zväz by mal mať podľa neho miesto 
na dresoch. 
Ľ. Sarnovský povedal, že kluby dostávajú ďaleko viac ako 3000 eur - aj TV prenosy,  
streamimg, atď., 
Ľ. Sarnovský navrhol členom prezídia dohodnúť  si termín k prezentácii marketingu. Ak sa 
stretneme s partnerom, ktorý by nám chcel bartrovať tovar, tak to odmietame  a tlačíme 
partnera do partnerstva s klubom, malou sumou 2000 - 3000 eur. Dali sme ponuky rôznym 
klubom ženskej lige a takýmto spôsobom chceme pomôcť aj klubom mužskej extralige, nie 
je tam zámer niekoho zvýhodniť, resp. nezvýhodniť, ponúkame všetky kluby. Keď si partner 
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vyskúša s klubom partnerstvo a je spokojný, tak je možné, že v budúcnosti budú partnerom 
zväzu. 
Hvozdík informoval, že na konci mesiaca bude vždy posielať správu o činnosti s.r.o.. 
Vysvetľoval tiež meškanie zmluvných peňazí, klubom na začiatku októbra bola zmluva 
odoslaná, v zmluve je možná fakturácia po 3 domácich zápasoch, jeden klub mal domáce 
zápasy až v novom roku. V MEX nemajú 3 kluby vyplatené peniaze. Tsunami tiež ešte nemá 
zaplatené a počká, kým sa nevyplatí všetkým klubom MEX.  
Ľ. Sarnovský hovorí, že klub, ktorý nepodpísal zmluvu, narúša integritu celej ligy, nakoľko 
svoje zápasy streamuje. 
Ľ. Sarnovský informoval o predstavení novej identity, ponúkol členom prezídia dohodnúť si 
termín, minimálne 1,5 hodiny. Informoval o tom, že slovensky florbal má svoje logo, ktoré je 
potrebné verejnosti „napumpovať“ na 1.4.2023, kedy by sa malo oficiálne zverejniť. Bude 
použité pre letné florbalové aktivity a merchandise. Následne môže toto logo prevziať zväz. 
O tom či je logo dobré nám dá vedieť trh. Zatiaľ bolo logo testované, spĺňa všetko čo má mať, 
má uznanie marketérov a grafikov, ktorí ho ohodnotili slovom „wau“. 
R. Cibik ako člen prezídia, prejavil záujem nazrieť do zmlúv s.r.o. 
J. Hvozdík ako konateľ s.r.o. nie je za to, aby sa to zverejňovalo a umožnilo nazrieť do zmlúv. 
Ľ. Sarnovský upozornil na to, že ak by sme prezradili informácie zo zmlúv, tak prídeme 
o konkurenčnú výhodu. Ponúkol kedykoľvek osobne stretnutie členom prezídia. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/005-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• správu o činnosti SZFB s.r.o. 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5 Komisia rozhodcov a observerov 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko uviedol bod, kde je návrh KRO o zmenu vzdelávania rozhodcov, tzn. aby 
vzdelávanie bolo presunuté z KVTM na komisiu KRO. 
P. Bulko hovoril, že vzdelávanie trénerov je absolútne slabé, nemáme žiadne školenia, nemal 
dva tri roky doškoľovací seminár, nemáme absolútne žiadne semináre. 
R. Cibik takisto hovoril, že školenia pre rozhodcov vôbec nie sú, celý rok sú len testy, nič iné. 
Je potrebné, aby sa opäť zaviedol observing, nakoľko je veľmi dôležitý. Rozhodcovia 
absolvujú jedno školenie a to je všetko, nikto im nič nepovie, nemajú spätnú väzbu a keď 
pískajú, robia chyby a tie sa s nimi vlečú celú sezónu. Treba s nimi pracovať. 
J. Hvozdík informoval, že na jeseň sme dostali návrh, čo všetko by malo spraviť KRO, ale má 
to jednu podstatnú vec, v tom rozsahu sa to nedá spraviť. Aby sme sa pohli, musí prísť zmena 
v komisii, máme rozpočet navýšený, treba využiť toto navýšenie a urobiť zmeny. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/006-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• presun právomoci vzdelávania rozhodcov a observerov z Komisie vzdelávania 
a talentovanej mládeže na Komisiu rozhodcov a observerov 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 6 Prijatie nového riadneho člena SZFB 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko uviedol ďalší bod, kde predstavil záujem nového klubu „Florbalový klub Snina“ 
a vstup do SZFB. Ide o klub, ktorý má v pláne zospodu vybudovať komplet vekovú štruktúru. 

 
Zoznam podkladov k bodu 

 
• Prijatie nového riadneho člena SZFB 

 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/007-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• prijatie nového riadneho člena SZFB „Florbalový klub Snina“ 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Medaily a ocenenia 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko uviedol návrh LK SZFB, ktorého zámerom je vyrobiť nový vizuál medailí pre 
všetky kategórie. Podľa výšky nákladov by sa riešili prvotne najvyššie celoštátne súťaže. 
H. Kunšteková informovala, že máme spoluprácu s Victory, dodávateľom medailí a pohárov, 
kde je výhodná cena. Tiež informovala, že je možné, že v tomto roku na to nebudú peniaze 
v rozpočte. 
J. Klobučník povedal, že záleží koľko druhov medailí budeme mať, podľa toho bude záležať 
aká bude cena a pýtal sa, či bude na medailách bude logo zväzu alebo nové logo slovenský 
florbal. 
Ľ. Sarnovský si myslí, nie je potrebné v tomto roku do toho tlačiť, medaila musí mať príbeh 
a je potrebné,  aby sme koncept nielen medailí, ale aj trofejí dobre pripravili. 
M. Kopejtko by som bol rád, aby nerozhodol o návrhu len jeden človek, ale aby o tom 
rozhodlo prezídium. 
J. Hvozdík navrhol, že treba začať od extraligy, podľa toho koľko budeme mať peňazí 
v rozpočte. Podľa neho, keď sa zrátajú všetky položky na ocenenia, tak máme na to 
v rozpočte 12000 €. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Medaily a ocenenia 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/008-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh LK SZFB na výrobu nových originálnych medailí a trofejí s identitou SZFB 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 8 Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
J. Hvozdík navrhol, aby sa tento bod zobral na vedomie a riešil sa pred sezónou spolu 
s ďalšími zmenami predpisov. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/009-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh na poriadkovú pokutu za odstúpenie družstva zo súťaže 
 

Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 9 Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
J. Hvozdík si myslí, že sa v Bratislave nedeje nič také, že sa lákajú hráči z klubov do klubov. 
R. Cibik vyslovil názor, že výchovné je hlúposť, lebo za deti platia poplatky iba rodičia. 
M. Kopejtko povedal, že výchovné je tvorba športového rastu hráča, keď je hráč v klube už 
viac rokov a hráč sa rozhodne odísť, mal by klub dostať nejakú finančnú kompenzáciu, 
nakoľko niekoľko rokov dával energiu na výchovu hráča, dával mu napr. oblečenie navyše, 
ktoré rodičia neplatili. 
J. Hvozdík navrhuje tento bod zobrať na vedomie. 
M. Kunštek informoval ako zákon o športe definuje zmenu klubovej príslušnosti. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Návrh zmeny Registračného poriadku 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/010-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• aby sa návrh zmeny Registračného poriadku SZFB prediskutoval na zasadnutí  
P-SZFB pred spustením súťaží sezóny 2023/24 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 10 Rozpočet 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
J. Hvozdík informoval, že musíme presne podľa zmluvy prerozdeliť prostriedky zo štátu, 
takže ak teraz v rámci rozpočtu presunieme nejakú sumu, musíme ju niekde zobrať. Stále 
môžeme premiestniť niektoré položky, dnes rozpočet nebudeme schvaľovať. Ktokoľvek 
bude mať pripomienky, nech ich predloží. 
H. Kunšteková vysvetlila jednotlivé položky rozpočtu, príjmovú časť aj výdavkovú časť, návrh 
počíta so zvýšením zábezpeky a štartovného, poplatku na školenia rozhodcov a trénerov. 
J. Hvozdík dopĺňal H. Kunštekovú pri vysvetľovaní jednotlivých položiek, vysvetlil navýšenie 
cestovných nákladov rozhodcov v roku 2022. 
Ľ.Sarnovský za obchodné oddelenie SZFB s.r.o. odporúča zvýšiť o 100% vlastné zdroje. 
J. Hvozdík vyslovil názor, že je treba zjednotiť zvýšenie zábezpeky so sadzobníkom 
poriadkových pokút. 
J. Klobučník sa pýtal na pôžičku od s. r. o. 
J. Hvozdík mu odpovedal. Tým, že bol kovidový rok, tak sa dali prostriedky použiť akokoľvek, 
pôžička je urobená kvôli tomu, že máme viazané kapitálové výdavky, ktoré môžeme použiť 
iba na povrchy a materiál. 
H. Kunšteková vysvetlila, že len tie dve reprezentácie budú mať zvýšené prostriedky na 
činnosť, ktoré budú mať MS v danom roku 
M. Kopejtko vysvetlil na čo sa použijú prostriedky vo výdajovej časti pre športové akadémie. 
J. Hvozdík informoval, že každá reprezentácia má nastavený rozpočet a musí sa doň zmestiť. 
M. Kopejtko doplnil, že každá reprezentácia má aj stanovený počet členov realizačných 
tímov. 
H. Kunšteková vysvetlila pravidlá dobrovoľníckych zmlúv u členov realizačných tímov. 
J.Matejka by rád navrhol navýšenie prostriedkov na organizáciu M-SR. 
J. Hvozdík mu odpovedal, že je to v rozpočte zahrnuté a bude navýšenie v tejto položke. 
H. Kunšteková navrhla zrušenie uznesenia z roku 2013 o finančnom ocenení pre víťazov 
celoštátnych súťaží. 
J. Hvozdík vysvetlil náklady na právnické služby. 
Ľ. Sarnovský upozornil, že gala večer Florbalové osobnosti Slovenska v KNM bola low-
costová akcia, SZFB s.r.o. nezafinancuje takúto akciu a mal by to zastrešiť zväz. 
J. Hvozdík uviedol, že vieme gala večer urobiť kvalitne a relatívne lacno. 
J. Klobučník navrhol, že keďže reprezentačný tréner dostáva paušálnu odmenu, aby tréner 
počas roku, keď nie sú MS, pomáhal v nejakej inej činnosti, napr. ako školiteľ na seminároch 
R. Cibik súhlasil s J. Klobučníkom, podľa neho by mal tréner reprezentácie mať stále nejaký 
výkon aj počas roku, kedy nie sú MS. 
J. Matejka informoval, že dostáva požiadavky od reprezentantov ohľadom preplácania 
cestovných nákladov na reprezentačné akcie. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• Rozpočet 2023 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/011-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh rozpočtu SZFB 2023 
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Hlasovanie o uznesení 
 

• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 11 Verejné obstarávanie 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
Bod uviedol J. Hvozdík, ktorý požiadal O. Divinského, aby otvoril jednotlivé ponuky 
uchádzačov o dodanie exteriérového športového povrchu a florbalového materiálu 
v informačnom systéme elektronického verejného obstarávania. Následne sa členovia 
prezídia oboznámili s jednotlivými ponukami a diskutovali o nich. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/012-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• ponuky dodávateľov exteriérového športového povrchu a dodávateľov florbalového 
materiálu (mantinelov a bránok) v rámci verejného obstarávania 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/013-2023 

 
Prezídium SZFB ukladá 

• pripraviť hlasovanie per rollam o dodávateľovi exteriérového športového povrchu a 
dodávateľovi florbalového materiálu (mantinelov a bránok), ktorí vzišli z verejného 
obstarávania 
Z: O. Divinský / Termín: 26.1. 2023 

 
Hlasovanie o uznesení 

 
• ZA: 7 (Kopejtko, Hvozdík, Cibik, Bulko, Klobučník, Matejka, Kunštek) 
• PROTI: 0 
• ZDRŽAL SA: 0 
• NEHLASOVAL: 0  

 
Výsledok hlasovania: SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 12 Rôzne 
 

Vyjadrenie členov prezídia / zúčastnených osôb 
 
M. Kopejtko informoval o plánovaných pracovných stretnutiach s klubmi a zástupcami 
regionálnych rád. 
M. Kunštek informoval o tom, že kluby zanikajú a niektoré sa zlučujú. V súčasnosti zväz nemá 
žiadnu smernicu, ktorá by definovala pravidlá zlučovania klubov a a je preto potrebné 
vypracovať a prijať takúto organizačnú smernicu. 
R. Cibik sa pýtal, či sa v tomto roku nebude realizovať podporný program na vznik nových 
dievčenských družstiev, keďže v návrhu rozpočtu nevidí žiadnu takúto položku. Pýtal sa tiež 
na ďalšie položky v rozpočte. Informoval aj aj webinároch pre kluby. 
J. Matejka informoval o ponuke Českého florbalu o možnosti organizovania 
medzinárodného turnaja v septembri, nakoľko v tomto termíne sa vždy konal turnaj v Poľsku 
a Poliaci ho nebudú organizovať. Členovia sa zhodli, že turnaj nebudeme organizovať. 
P. Bulko sa pýtal, či nové logo pôjde na dresy. Odpovedal mu Ľ. Sarnovský, že pôjde primárne 
na doplnkové oblečenie, napr. tričká atď. 
 

Zoznam podkladov k bodu 
 

• - 
 
 
Po skončení tohto bodu ukončil prezident zväzu M. Kopejtko zasadnutie prezídia, 
všetkým členom sa poďakoval a zaželal im šťastnú cestu domov. 
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SCHVÁLENÉ UZNESENIA 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/002-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• zapisovateľa zápisnice Ota Divinského a overovateľa zápisnice Patrika Bulka. 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/003-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• program zasadnutia P-SZFB: 
1. Otvorenie, voľba overovateľa a zapisovateľa 
2. Schválenie programu zasadnutia P-SZFB 
3. Správa o plnení uznesení 
4. Správa o činnosti SZFB s. r. o. a obchodné plány pre ďalšie roky 
5. Komisia rozhodcov a observerov 
6. Prijatie nového riadneho člena SZFB 
7. Medaily a ocenenia 
8. Poriadková pokuta za odstúpenie družstva zo súťaže 
9. Návrh zmeny Registračného poriadku SZFB 
10. Rozpočet SZFB 
11. Verejné obstarávanie 
12. Rôzne 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/004-2022 

 
Prezídium SZFB 

a) berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení 

b) schvaľuje 
vypustiť zo sledovania ako splnené uznesenia P-SZFB/08/055-2022, P-SZFB/16/110-
2022, P-SZFB/16/121-2022 

c) schvaľuje 
nové termíny plnenia uznesení P-SZFB/14/094-2022 na 28.2.2023. 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/005-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• správu o činnosti SZFB s.r.o. 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/006-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 
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• presun právomoci vzdelávania rozhodcov a observerov z Komisie vzdelávania 
a talentovanej mládeže na Komisiu rozhodcov a observerov 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/007-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• prijatie nového riadneho člena SZFB „Florbalový klub Snina“ 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/008-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh LK SZFB na výrobu nových originálnych medailí a trofejí s identitou SZFB 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/009-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh na poriadkovú pokutu za odstúpenie družstva zo súťaže 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/010-2023 

 
Prezídium SZFB schvaľuje 

• aby sa návrh zmeny Registračného poriadku SZFB prediskutoval na zasadnutí  
P-SZFB pred spustením súťaží sezóny 2023/24 

 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/011-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• návrh rozpočtu SZFB 2023 
 
 
Číslo uznesenia: P-SZFB/02/012-2023 

 
Prezídium SZFB berie na vedomie 

• ponuky dodávateľov exteriérového športového povrchu a dodávateľov florbalového 
materiálu (mantinelov a bránok) v rámci verejného obstarávania 

 
 

Číslo uznesenia: P-SZFB/02/013-2023 
 
Prezídium SZFB ukladá 

• pripraviť hlasovanie per rollam o dodávateľovi exteriérového športového povrchu a 
dodávateľovi florbalového materiálu (mantinelov a bránok), ktorí vzišli z verejného 
obstarávania 
Z: O. Divinský / Termín: 26.1. 2023 



 

20  Zápisnica zo zasadnutia Prezídia SZFB P-SZFB/Z-02-2023 

 
 

Prezident SZFB – Martin Kopejtko  

Zapisovateľ – Oto Divinský  

Overovateľ – Patrik Bulko  

 




